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Utlåtande 
I utlåtande behandlas alla remissvar var för sig. 

1. Länsstyrelsen i Västerbotten 
Länsstyrelsen har granskat Vännäs kommuns naturvårdsplan ur 

samhällsplanerings- och naturvårdsperspektiv. 

Länsstyrelsen ser mycket positivt på att Vännäs kommun har tagit fram en 

Naturvårdsplan och hoppas att Naturvårdsplanen ska hjälpa till att synliggöra 

naturvårdsfrågorna i kommunens framtida planering och utveckling. 

Länsstyrelsen har yttrat sig om planförslaget i samrådsskedet och kan konstatera att 

kommunen har inarbetat väsentliga delar av länsstyrelsens synpunkter i 

utställningshandlingen. 

Naturvårdsplanen har bland annat kompletterats på ett bra sätt under avsnitt 2.1 

där kommunens egna ambitioner och konkreta naturvårdsinsatser nu framgår på ett 

bättre sätt. 

I planens kapitel 3 om skyddad natur görs tydliga laghänvisningar för samtliga 

skyddsformer vilket är bra. Det saknas fortfarande laghänvisning för skyddet 

jordbruksmark enligt miljöbalken 3 kap. 4 §. För att tydliggöra vad skyddet innebär 

kan det gärna framgå att brukningsvärd jordbruksmark bara får tas i anspråk för 

annan markanvändning om det behövs för att tillgodose ett väsentligt 

samhällsintresse som inte kan tillgodoses genom att annan mark tas i anspråk.  

Kommentar: Kapitel 3.1o Bevarandevärd jordbruksmark kompletteras enligt länsstyrelsen förslag. 

2. Sametinget, Sámediggi, Sámedigge, Sámiediggie, 

Saemiedigkie 
Sametinget har tagit del av utskickade handlingar och har inga synpunkter på 

föreslagen Naturvårdsplan. 


